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Abstract (en)
[origin: US4944165A] Device for washing of fabric by machine having at least one filling orifice and ports for progressively releasing a liquid
detergent into the fabric during washing. At least one solid product including additive ingredients useful for washing is located outside the main
body of the device. These additive ingredients are likewise released progressively during washing. The solid product preferably comprises sodium
perborate.

Abstract (fr)
Dispositif de lavage du linge en machine comportant au moins un orifice (5) de remplissage et des évents (7) pour la libération progressive d'un
détergent liquide au sein du linge en cours de lavage ; au moins un produit solide (9) comprenant des ingrédients additionnels utiles au lavage est
disposé à l'extérieur du dispositif (2) , lesdits ingrédients étant également libérés progressivement au cours du lavage . De préférence, le produit
solide (9) comprend du perborate de sodium .
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